
Protokoll fört vid U-schacks styrelsemöte 2010-12-12 
 

Närvarande: Gert Åkerman (ordf.), André Nilsson, Roger Andersson,  

                     Urban Lundbäck, Rasmus Myklebust(delvis) 

Adjungerad:  Mats Sjödin 

Inbjuden:       Erik Degerstedt 

  

 

§1 Mötets öppnande 

 Ordförande öppnade mötet kl: 17.20 och hälsade alla hjärtligt välkomna. 

 

§2 Val av sekreterare 

 Urban valdes till sekreterare 

 

§3 Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkändes. 

 

§4 Godkännande av föregående protokoll 

Föregående styrelsemötesprotokoll 2010-05-09 godkändes. 

 

§5 Ekonomi 

Den ekonomiska redogörelsen gicks igenom. I Åkes frånvaro fanns det 

oklarheter som inte kunde redas ut. Gert tar upp dessa med Åke. 

Sammanfattningsvis lutar det mot en förlust under verksamhetsåret. 

 

Beslut: 

Aktier – Åke får i uppdrag att sälja hela aktieinnehavet och placera kapitalet på 

lämpligt ”riskfritt” sätt med bra avkastning. C:a 5000 kr av kapitalet används för 

inköp av nya bräden. Gert informerar Åke muntligen om detaljer. 

Projekt skolschackklubbar –  Ännu ej registrerade kostnader finns förutom de 

som är med i den ekonomiska redogörelsen, men det är fortfarande mycket kvar 

av projektbidraget. Under våren förutses en intensifierad verksamhet så bidraget 

förväntas gå åt. 

Schackfyran länsfinal –  Mats söker hyresnedsättning för länsfinalen. 

Fordringar på Fagersta SS – Fordringarna avskrivs i enlighet med förda 

diskussioner.  

  

§6 Val av firmatecknare  

Till firmatecknare var och en för sig valdes ordförande och kassör 

  

§7 Skolschackklubbar  

Fem nya skolschackklubbar har bildats och de har regelbunden verksamhet 

minst en gång i veckan. Projektets målsättning är att tio nya klubbar ska bildas. 

En ny kurs med Jesper Hall är planerad till vecka 7, och vi räknar med att 

ytterligare skolschackklubbar kommer att bildas som ett resultat av denna kurs. 

 

§8 SM 2011 i Västerås 

André har tagit upp med SSF att det borde finnas någon koppling mellan 

schackfyrans riksfinal och SM-klassen Schackfyranmästaren. Man kan till 

exempel tänka sig att de bästa i riksfinalen får en inbjudan till SM.  



§9 Rapport från Länslaget 

Rasmus Janse har flyttat från Västerås och därför avsagt sig rollen som tränare 

för länslaget. För närvarande är det enbart spelare från VSK  i länslaget, och 

dessa är med på många träningar och tävlingar i klubbens regi, och därför finns 

för närvarande inget riktigt behov av samma sak i U-Schacks regi. Vi tar därför 

en liten paus i länslagsaktiviteterna i väntan på deltagare utanför Västerås. 

Utbytet med Dalarna/Uppland fortsätter dock om bara intresset finns från deras 

sida. 

 

§ 10 Rapport från tävlingskommittén (inkluderande gamla seniorkommitén) 

Ungefär samma deltagande i GP-tävlingarna som i fjol. KAK borde kunna ha 

deltagare. Mats kontaktar Danuta Wikeling angående detta. 

André tyckte att Västerås bör ha en GP-tävling på hösten. Roger kontaktar RSS 

och kollar om de fortfarande vill köra Skol-DM. 

Sju lag i distriktsserien denna säsong. Serien är jämn. Vore önskvärt att fler 

klubbar använder distriktsserien till att låta juniorer prova på allsvenskt spel. 

 

§11 Rapport från Schackfyrankommitten. 

Kommunkval har hållits i Västerås på skoltid , med mycket goda erfarenheter. 

Totalt deltog nära 500 elever och reaktionerna från lärare, elever och föräldrar 

var mycket positiva. Växhuset, där tävlingen spelades, är alldeles utmärkt för 

ändamålet, men hyran (6000 kr) är en tung utgiftspost för arrangerande klubb. 

Totalt 24 klasser gick vidare till Västeråsfinalen som spelas 12/2 i 

Wenströmskas matsal. 

Arboga har också spelat sin kommuntävling med mycket gott deltagande, alla 

möjliga fjärdeklasser utom en ställde upp i tävlingen. Sex klasser kvalificerade 

sig till semifinalen 19/3. 

 

§12 Rapport från Utbildningskommitten. 

Höstlovslägret ställdes in , men avsikten är att sportlovslägret ska gå planenligt. 

Lokal- och ledarproblem ligger bakom att höstlägret fick ställas in. 

Betonades att det är viktigt att lägerverksamheten hålls igång. 

Pedagogerna på skolschackklubbarna har utbildats i höst och en ny kurs planeras 

till våren. 

En domarkurs ska hållas i vår inför SM. 

 

§13 Övriga frågor. 

- Kommittéverksamheten skulle kunna fungera bättre. Vissa kommittéer 

behöver förstärkas/förnyas. Åtgärdas i samband med kongressen i juni. 

- Både Schack i Skolan och KAK-regionen borde kunna ha fler deltagare vid 

tävlingar. 

§14 Mötets avslutande och beslut om nytt möte. 

Mötet avslutades och det beslutades att nästa styrelsemöte hålls den 1 maj 2010 i 

VSK:s klubblokal Källgatan 9A klockan 17.00. Gert kallar. 

 

 …………………………..   …………………………. 

 Vid Pennan    Ordförande 

 Urban Lundbäck   Gert Åkerman 


